



Algemene leden vergadering ALV Drielanden 5-3-25

Notulen

Aanwezig: Laura Melchior, Frank Mauritz, Jacqueline Reinders-Donkers, Diana Steenberg, Rika Brands, Hans Jannink

Willem Ten Napel (ML 39), Jildert Beeksma (ZL 150), Alicia Stempel (ZL 150) Anja Van Zanten (WL 60) Patrick Eijhoven (opbouwwerker Lewenborg), Sandra de Jong (ML 76) Sjak (WL 94) Marjolein van Offenbeek (ZL 155), Dirk Grobbe (WL 101) Henny Jager (WL 87) Koen Verbeek (ZL 85) Fenne De vries (ZL 85), Thorhold Souilljee (WL 157), Aleid de vries (ZL129), Harry Lanting (ZL 103), Allan Varkevisser (ZL 155), Martha (WL 154)

1. Opening en vaststellen agenda

Laura opent de vergadering. We beginnen met een kort voorstel rondje. Er komen geen nieuwe agenda punten bij.

2. Verslag algemene ledenvergadering 2024

Zijn er vragen over het verslag?

- pingpong tafel was weg en we hebben een nieuwe gekregen
- ook dit jaar is er een wijkbudget, in de Lewenborger komt in eind maart begin april meer uitleg.

3. Mededelingen

-Jan uit Mooiland, wil graag de bankjes in de speeltuin graag verplaatst hebben in de zon. Die zijn inmiddels geplaatst.

-Coby loopt tegen het probleem en veel meer met haar dat er erg veel hondenpoep ligt op vele plekken. Ook op plekken waar de kinderen spelen en waar regelmatig activiteiten plaatsvinden.

-wordt ook gepleit voor meer prullenbakken. Kunnen wel makkelijk meer bakken komen maar het legen doet de gemeente dan weer niet. Dat ligt niet gunstig op de route. Dit is een punt die we meenemen in de bestuursvergaderingen.

- Truus heeft gevraagd naar iets van een buurthuis of iets van een ruimte waar je samen kan komen. Soort van een gemeenschapshuis (spelletjes spelen, bingo, koffie drinken).

- Margriet: er staan overal nog versleten verkeersborden in de wijk, die mogen nu wel verwijderd worden. Deze staan op het lijstje van het bestuur om te verwijderen en eventueel weer op nieuw te gebruiken.

-auto delen update: Sandra doet verslag. Het idee was om met een stuk of 25 gezinnen 5 auto's te gaan delen. Maar eerst moesten de laadpalen geplaatst worden. In april gaat het project van start. Er missen nog een paar laadplekken. Eerst gaan de auto's tijdelijk in de stalling en kijken hoe het project loopt en na het half jaar kan je zeggen of je door gaat en de auto verkoopt oid. In plaats van de overgebleven auto plekken komt groen voor terug. Je kan je nog steeds aanmelden voor dit halfjaar en anders het volgende half jaar. Tot nu toe zijn er ook daadwerkelijk 25 gezinnen die meedoen. Na het eerste half jaar komt weer er weer een nieuw informatierondje of flyer.

- Willem heeft een vraag: Er liepen twee dames rond op zoek naar een mooi plekje voor een bankje. Dit wordt gedaan vanuit het OuderenPlatform Lewenborg. Willem had al eerder een plannetje ingediend bij de gemeente over het schelpenpad en de bomerij om daar een wadi aan te leggen. Heeft hier over ook met Frank gesproken en een mooie schets erbij aangeleverd.

- Jack geeft aan dat er nog iets op de site staat over NijverGrunn wat niet meer aan de orde is. Als je aan de norm voldoet kom je in aanmerking voor een vergoeding. Nieuwe bijeenkomst 3 april in het Dok
- in verband met oude dingen op de site die er af moeten. We zijn hard bezig met een nieuwe site.

4. Jaarverslag activiteit 2024

Veel activiteiten en twee zullen we even uitlichten: De kunstroute en eten bij de burens. De kunstroute was een groot succes. Eten bij de burens hebben we 1 jaar niet gedaan omdat er te weinig animo voor was.

5. Werkgroepen & vrijwilligers

Bedankt vrijwilligers voor alle hulp!

Werkgroep Boom: Frank ligt toe. Vooral veel bijhouden en contact houden met wijkbeheer. Wil je iets bespreken kan je Frank aanspreken. Bijvoorbeeld het idee van Willem betreft de aanleg van de Wadi.

Thorhold vraagt of hier ook de filter bij hoort? wordt wel rigoureuus onderhouden namelijk. Volgens Frank valt dat er niet onder.

Een deel is uitbesteed qua ecologisch beheer aan Niels (**Ecologisch hovenier Niels van Ligten 06 20340364 info@k4groen.nl**) en dat gaat goed maar Gemeente trekt vooral zijn eigen plan en communicatie gaat traag. Soms gaat het goed en krijgen we 3000 bloembollen en andere keer duurt het een aantal jaren. Uiteraard hebben we ook de snoeidagen die hier bij horen.

Werkgroep Koningsdag: vanavond niemand aanwezig. Commissie was bijna helemaal leeg en inmiddels hebben we dit jaar 4 mensen om het wel door te laten gaan. Hester neemt de horeca voor haar rekening en drie andere de spelletjes.

De derde werkgroep Lustrum 25, schuiven we door naar punt 11: het Lustrum.

6. Bestuurswisseling: afscheid en een nieuwbestuurslid

Twee wijzigingen in het bestuur: Diana Steenbergen is ons nieuwe penningmeester. Zij neemt het stokje over van Tjeerd, die momenteel in het buitenland zit. Hij komt wel weer terug maar niet als penningmeester.

Rika gaat er uit en gaat met andere dingen bezig. Ze blijft wel op de achtergrond aanwezig. Dank je wel Rika voor al je inzet.

7. Financiële jaarcijfers 24

Diana Steenbergen stelt zich voor en heeft een financiële achtergrond.

Cijfers worden op het digibord gepresenteerd. We zijn er iets op achteruit gegaan ten opzichte van vorig jaar maar is ook logisch.

Afgelopen jaar heeft natuurlijk de kunstroute plaatsgevonden en dit jaar krijgen we het lustrum.

We hebben minder subsidie binnen gekregen. De subsidie kunstraad/kunstroute is dit jaar niet binnen gekomen. Martha mist de subsidie Gemeente Oost en pakt dit met Diana op. Alle gebruikelijke subsidies die zijn aangevraagd zijn ook binnen.

Aantal donaties is minder dan begroot en ook minder mensen hebben minder gegeven. Wel hebben de mensen meer gegeven. Misschien de mensen toch nog een keer een herinnering te geven. We hebben nu wel een sumup. Gaan we even uitzoeken. Maar ook meer de folder bij nieuwe mensen onder de aandacht brengen om ze meer te betrekken.

Opbrengsten waren iets meer dan begroot, zoals de koffie en de thee bij de kunstroute en koningsdag.

Nu zit daar ook de nieuwe website bij en er is nieuw snoeigereedschap gekocht (twee lange en een korte boomzaag, en een minikettingzaagje) op de nieuwe website komt een mooi lijstje wat waar beschikbaar is vanuit het bestuur.

De kosten van de festiviteiten zijn ongeveer gelijk aan vorig jaar. Nu gaat het nog goed.

7. Verslag kascommissie

Dirk Grobbe en Hester Tamminga hebben de kas gecontroleerd. Diana heeft van alles uitgelegd hoe dingen vastgelegd zijn. Het oogt allemaal logisch en het is allemaal kloppend.

Akkoord en mooi gedaan. Hester mag nog een jaar en Allan neemt Dirk over.

Anja heeft nog een vraag over de keuze van de bank betreft een zakelijke rekening. Inmiddels hebben we de ASN rekening ook opgeheven en hebben we alleen nog Triodos. Maar dat is de reden waarom Anja bijvoorbeeld nog bij de ING zit.

8. Begroting 2024

Eigenlijk zo goed als gelijk aan die van vorig jaar. Begroting staat ook op de website. Kosten activiteit zijn groter omdat daar het lustrum in zit en we verwachten een verlies van 960.

Subsidie aanvraag voor het Lustrum is verstuurd maar is nog geen reactie op en gaat Diana even achter aan.

Oranje fonds wordt in binnenkort aangevraagd en de lentekriebels herstel GrunnSchoon komt ook binnenkort en zal aangevraagd worden.

10. Jaarplan 2025

Lustrum is nieuw, verder staan er geen nieuwe dingen. Iedereen is welkom om nieuwe activiteiten in te brengen.

Vereniging sponsort toch ook straatfeesten, ja. Die aanvragen zijn nog niet binnengekomen.

11. Lustrum 2025

Harry, Marjolein en Navya (Laura sluit aan bij de commissie): mensen die willen aansluiten om te helpen, met name betreft activiteiten (wedstrijdjes, speurtocht, plukroute, cup cakes bakken, muzikale workshop en een band) we willen hier nog wel activiteiten aan toevoegen, zodat we het over twee dagen kunnen verspreiden. Er zijn vooral mensen nodig om iets te organiseren en niet dat de commissie aan het verzinnen is en er komen geen mensen.

Oogstfeest breder opzetten verdeeld over twee dagen en een tijdrooster.

Thornhold geeft aan ook wil iets te kunnen betekenen. Komt hier op terug

Jonas zou iets kunnen bedenken met een korfbal clinic.

Commissie heeft het ook gehad over voetbalwedstrijdjes maar dan hebben ze wel even twee ouders nodig om daar mini toernooitjes van te maken.

De minituintjes ook een leuk idee. Wij als bestuur pakken we dit ook verder op.

Iedereen aanmoedigen om de tuinen laten versieren.

12. Rondvraag

- sleutel van de elektrische tijds kast is nog steeds in beheer. Allan geeft aan dat we hoger op moeten en gaan we proberen.

- Marjolein stoep fitness groepje hebben subsidie aangevraagd en gekregen voor materiaal donderdag 20.15

- brugdekken zijn vervangen en slecht en fietspadden zijn erg slecht. Frank geeft aan dat het al zo vaak is gemeld en is toegezegd.

Bedankt voor jullie aanwezigheid!